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喜利得中国营销总部
校园招聘

Hilti Corporation　　喜利得集团
The Hilti Group is a world leader in developing, manufacturing and marketing added-value, top-quality products for professional customers in the construction industry and in building maintenance.　Our product range covers drilling and demolition, direct fastening, diamond and anchoring systems, firestop and foam systems, installation, measuring and screw fastening systems as well as cutting and sanding systems. 

Founded in 1941, Hilti now operates in over 120 countries around the world with nearly 20,000 employees. We have production plants and research and development centers in Europe and Asia. We have set up our own sales organizations in 50 countries. Our corporate headquarters are located at Schaan in the Principality of Liechtenstein. In 2008, the net sales reached 4,700 million CHF.
喜利得集团在针对建筑行业的专业客户，研发、生产并销售高附加价值的产品方面处于世界领先地位。我们的产品范围涵盖钻孔与凿破、直接固定、钻石与安卡锚栓系统、防火与发泡填缝系统、安装、定位与螺丝固定系统，以及切割与砂磨系统。
喜利得成立于１９４１年，集团的业务遍布全世界超过120个国家，全球有将近２万名员工。在欧洲及亚洲设有制造工厂与研发中心。全球超过５０个国家设有营销机构。集团总部位于列支敦士登(Liechtenstein)公国的沙安(Schaan)。2008年，集团的总销售额为47亿瑞士法郎。

Hilti China 喜利得中国
Hilti’s presences in China began in the late 80’s. In 1995 Hilti built its first plant in China in Zhanjiang, Guangdong Province.  In 1996, the Marketing & Sales organization was established.  The second plant was built in Shanghai in 2005.  Now we have more than 1000 team members in China and over 350 team members working in 11 branches and offices in major cities with the marketing organization headquarter in Shanghai.  Working together, we provide construction professionals with value-for-money innovative solutions and create a better future for Hilti in China! 

喜利得在80年代末期进入中国，并于1995年在广东湛江设立了在中国的第一家工厂，1996年，在中国的营销机构正式成立。2005年第二家工厂在上海开张。目前喜利得在中国有超过1000名员工，其中350多人在遍及全国的十几个营销分公司和办事处工作，营销总部设在上海。我们团结一致，为建筑行业的专业人士提供最具性价比的创新解决方案，共创喜利得中国的美好未来。
Why HILTI – Forget jobs, design your career 
为什么选择喜利得　－　忘记工作，规划你的职业
To achieve significant and sustainable, profitable growth, Hilti needs to recruit and develop the most talented people globally. The Fresh Graduate Program, therefore, is one of our people strategy projects to build up our talents of tomorrow.
The Fresh Graduate Program offers you the opportunity to work in functions of technical sales and marketing. You will also experience intensive technical and management training. After 2 to 3 years, an overseas assignment may be designed for your career and the needs of the business.
We offer you professional support to help you in designing your future career steps in a flexible way, rather than joining a pre-fabricated standard program for graduates.
为达到持续的有赢利的增长，喜利得集团需要在全球范围内广纳贤才。因此应届毕业生招聘计划将作为我们的人才战略之一，为公司培养和输送人才。

喜利得将为员工提供在销售、技术支持和市场方面的工作机会。同时也为员工提供很多技术和管理方面的培训。当公司有需求的时候，入职２－３年后，表现优秀的员工将有可能获得海外培训的机会。
我们提供的不仅仅是千篇一律的毕业生计划，而是帮助你灵活地规划职业发展蓝图的最专业的支持。

Who we are looking for? 我们招聘什么样的人？
Position: 
· Assistant Field Engineer (Shanghai, Beijing and Guangzhou)
Requirements:

· Bachelor or Master Degree, majored in Construction of Civil Engineering, Bridge and Tunnel Engineering, Structuring Engineering, and Geo-Technical Engineering
· Good communication skills in both written and verbal English. Passing CET-6 is required.

· Good team player with excellence interpersonal skills 

· Interested in excelling at Sales & Marketing

· Self motivated and effective time management skills
Position: 
· Marketing Specialist (Shanghai)

Requirements:

· Bachelor or Master Degree, major without limitation.
· Good communication skills in both written and verbal English. Passing CET-6 is required.

· Good team player with excellence interpersonal skills 

· Interested in excelling at Sales & Marketing

· Self motivated and effective time management skills
Please submit the application form directly to Hilti human resources department by email or mail

Email:  　  career.china@hilti.com, 请在邮件标题注明“应聘职位”和“工作地点”
邮寄地址：　上海市漕河泾桂箐路69号29号楼6楼喜利得(中国)商贸有限公司人力资源部 200233 (请注明“校园招聘”)
      或：  北京市崇文区幸福大街37号鑫启旺写字楼5层喜利得（中国）商贸有限公司北京分公司人力资源部100061

（请注明“校园招聘”）
      或：  广州市经济技术开发区科学城彩频路11号C403喜利得（中国）商贸有限公司广州分公司人力资源部510663

           （请注明“校园招聘”）
截至日期：  2009年11月30日，星期一
另，我们将在
2009年11月12日15:00 – 17:00于广州华南理工大学土木与交通学院的交通大楼604室
以及
2009年11月25日15:15 – 17:15于上海同济大学本部的医学院报告厅
举办校园宣讲会，欢迎踊跃参加！

For more information, please visit our website: www.hilti.com or www.hilti.cn
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